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The marvelously entertaining parody of imperial Rome. One of the most outrageous
and strikingly modern works to have survived from the ancient world, "The Satyricon"
offers an unmatched satirical portrait of the age of Nero, in all its excesses and chaos. It
recounts the adventures of Encolpius and his companions as they travel around Italy,
encountering courtesans, priestesses, con men, brothel-keepers, pompous professors,
and, above all, Trimalchio, the nouveau riche millionaire whose debauched feasting
and pretentious vulgarity make him one of the great comic characters in literature.

作者介绍: 

Petronius (c. 27 – 66 AD) was a Roman writer of the Neronian age; he was a noted
satirist. He is identified with C. Petronius Arbiter, but the manuscript text of the
Satyricon calls him Titus Petronius. Satyricon is his sole surviving work.
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外国文学

小说

评论

本來以為是一半毀三觀的小黃書，其實並沒有....以及，每次讀英文小說的時候我都會在
心裡惡狠狠地想，尼瑪要是中文小說老子還不是三個小時搞定上課還能瞎逼逼，哪像現
在，一本小說讀一天還讀不完上課也開不了口....
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-----------------------------
一个挚爱

-----------------------------
大家只知伟大的盖茨比不知道Trimachio的盛宴啊！！！

-----------------------------
小说之祖？

-----------------------------
最喜欢的拉丁文小说，读的是William
Arrowsmith翻译的版本，注释详尽。拉丁小说总是充满了怪力乱神，这一本关于食物、
财富、死亡、性、战争、旅行、诗歌……Alas！而今人们只知道盖茨比，却不知道Trim
alcio，谁知《了不起的盖茨比》原来是叫Trimalchio in West Egg。

-----------------------------
" and when the boys asked her, 'Sibyl, what do you want?' she answered, 'I want to die.'
''

-----------------------------
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书评

公元54年，年僅17歲的尼祿（Nero Claudius Caesar Augustus
Germanicus，37-68）在母親的處心積慮下即位，成為統攬執政大權的羅馬皇帝。或許
是受到母親的長期薰陶，尼祿不僅專制蠻橫，更極盡鋪張浪費之能事，這使他在僅存的
歷史文獻中留下惡名，甚至被稱為「嗜血的尼祿」。與此...  
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